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Sammanträdesdatum  

2023-11-28 §§ 62 - 74 

 

 

ANSLAG/BEVIS 

Justeringen har tillkännagivits genom anslag på kommunens anslagstavla. 
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protokoll 
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Datum när anslaget sätts 
upp 

2023-10-07 Datum när anslaget tas ner 2023-12-29 

 

 

  

Sammanträde med utbildningsnämnden 

 
Tid: Tisdag den 28 november 2023, kl. 14:45-19:00 

Plats: Sal Kvallsta, Knivsta kommunhus 

Beslutande: Pierre Janson (KNU), ordförande 

Oscar Hahne (KD), 1:e vice ordförande 

Bengt-Ivar Fransson (M), 2:e vice ordförande 

Marianne Wikström (KNU), deltog digitalt §§ 62-74 

Arne Östman (S) 

Lisbeth Rye Danjelsen (KNU), ersätter Ronald Westman (SD) §§ 62-

74 

Anna Koskela-Lundén (L), ersätter Johan Eskhult (C) §§ 62-74 

  

Övriga deltagare: Tapio Liimatainen, utbildningschef 

Mötessekreterare Isolde Limé, nämndsekreterare 

Justering, se sista 

sida för digital 

underskrift: 

Protokollet justeras med digital signatur den 5 december 2023 av: 

ordföranden och Bengt-Ivar Fransson (M), justerare. 



 
 

 

 Utbildningsnämnden  
 

PROTOKOLL 2 (14)  

Sammanträdesdatum  

2023-11-28  
 

 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
 

§ 62 
 

Justering 

Protokollet justeras digitalt av Pierre Janson (KNU), ordförande, och Bengt-Ivar Fransson 
(M), justerare, den 5 december 2023. 

 
 
 

 
 
 
§ 63 
 

Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns utan ändringar. 

 



 
 

 

 Utbildningsnämnden  
 

PROTOKOLL 3 (14)  

Sammanträdesdatum  

2023-11-28  
 

 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
 

§ 64 
 

Informationsärenden 

f) Digitala Nationella prov (DNP) och IT-centrum 
Jonas Andrae Johansson, verksamhetschef skola och gymnasium, informerar. 
Tapio Liimatainen, utbildningschef, informerar. 

g) Schema tillsyn av fristående förskolor 
Ann Ohlsson Ax, administrativ chef, informerar.  

h) Aktuellt från förvaltningen 
- Ungdomsrådet 

Jonas Andrae Johansson, verksamhetschef skola och gymnasium, informerar. 
Datum för ungdomsråd 2024: 26/1, 18/3 och 24/5 i Tilassalen 08.30-10.30.  

- Droger 

Tapio Liimatainen, utbildningschef, informerar. 

  

a) Resultat – Bornholm, LegiLexi 
Sara Rådbo, specialpedagog, informerar.  

b) Enkät måltidsenheten 
Tapio Liimatainen, utbildningschef, informerar.  

c) Måltidsenheten – ändrade rutiner från januari 2024 
Tapio Liimatainen, utbildningschef, informerar.  

d) Förskola 
Agata Viltelund, verksamhetschef förskola, och Katarina Ahl Forssell, förskolechef 
Lustigkulla och Lagga förskolor, informerar. 
Ann Ohlsson Ax, administrativ chef, informerar. Tapio Liimatainen, utbildningschef, 
informerar.  

e) Medarbetarpulsen 
Tapio Liimatainen, utbildningschef, informerar.  



 
 

 

 Utbildningsnämnden  
 

PROTOKOLL 4 (14)  

Sammanträdesdatum  

2023-11-28  
 

 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
 

Beslutsärenden 

 

§ 65   Dnr: UN-2023/213 

Verksamhetsplan för utbildningsnämnden 2024 

Utbildningsnämndens beslut 

1. Utbildningsnämnden godkänner verksamhetsplanen för utbildningsnämnden för 
2024. 

2. Flytt av medel om 40 tkr i budget 2024 från förskola till internt gymnasium för att 
bibehålla samma IKE-priser för Sjögrenska gymnasiet som Uppsala kommun. 

3. Bidrag för budgetår 2024 fastställs för förskola och pedagogisk omsorg enligt styrkort 
1, 2 och 3. 

4. Bidrag för budgetår 2024 fastställs för förskoleklass, åk 1-5, åk 6-9, fritidshem, 
fritidsklubb, Svenska 2 och individintegrerad elev enligt styrkort 1, 2 och 3. 

5. Budget för anpassad grundskola 2024 fastställs enligt styrkort 1 och 2. 

6. Beslutet anmäls till kommunstyrelse och kommunfullmäktige. 

Reservationer 

Bengt-Ivar Fransson (M) reserverar sig mot beslutet.  

Arne Östman (S) reserverar sig mot beslutet (skriftlig reservation, protokollsbilaga 1). 

Yrkanden 

Bengt-Ivar Fransson (M) yrkar på ändring för det utsända förslaget (skriftligt 
ändringsyrkande, protokollsbilaga 2).  

Propositionsordning 

Ordföranden genomför teknikkontroll. 

Ordföranden frågar först om utbildningsnämnden antar verksamhetsplanen, enligt Bengt-Ivar 
Franssons ändringsyrkande, och finner att tilläggsyrkandet avslås.  

Sedan ställer ordföranden det utsända förslaget mot avslag och finner att nämnden bifaller 
förslaget.  

Sammanfattning av ärendet 

Nämnden har tilldelats medel för 2024 i den av kommunfullmäktige antagna Mål och budget 
2024. I verksamhetsplanen beskrivs förutsättningarna i budgeten. 

För förskola och grundskola har en internbudget 2024 sammanställts med beräknade bidrag 
per barn/elev samt övrig resursfördelning i styrkort 1, 2 och 3. För anpassad grundskola har 
en internbudget 2024 sammanställts med beräknad peng per elev samt övrig 
resursfördelning i styrkort 1 och 2. 



 
 

 

 Utbildningsnämnden  
 

PROTOKOLL 5 (14)  

Sammanträdesdatum  

2023-11-28  
 

 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
 

Underlag för beslut: 
Tjänsteskrivelse 2023-10-23 
Verksamhetsplan Utbildningsnämnden 2024 
Styrkort 1 Förskola 2024 
Styrkort 2 Förskola 2024 
Styrkort 3 Förskola 2024 
Styrkort 1 Grundskola 2024 
Styrkort 2 Grundskola 2024 
Styrkort 3 Grundskola 2024 
Styrkort 1 Anpassad grundskola 2024 
Styrkort 2 Anpassad grundskola 2024 

Maria Nordanberg, förvaltningsekonom, informerar. 

Beslutet ska skickas till 
Akten 
Ekonomichef 
Kommunstyrelse 
Kommunfullmäktige 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  



 
 

 

 Utbildningsnämnden  
 

PROTOKOLL 6 (14)  

Sammanträdesdatum  

2023-11-28  
 

 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
 

§ 66   Dnr: UN-2023/214 

Prislista Sjögrenska gymnasiet 2024  

Utbildningsnämndens beslut 

Utbildningsnämnden fastställer ersättning för Sjögrenska gymnasiet 2024 enligt bilaga 1 
samt interkommunal ersättning (IKE) för Sjögrenska gymnasiet 2024 enligt bilaga 2. 

Propositionsordning 

Ordföranden genomför teknikkontroll. Därefter ställer ordföranden det utsända förslaget till 
beslut mot avslag och finner att nämnden bifaller förslaget.  

Sammanfattning av ärendet 

Ersättningen per elev till Sjögrenska gymnasiet sänks med i genomsnitt 1,1 % 2024. Det 
beror på hyresökningar om 6,8 % och färre elever vilket gör att lokalkostnaderna per elev 
ökar och mindre medel kan läggas till undervisning. Eleverna går också på dyrare program 
vilket också bidrar till den sänkta ersättningen. 

IKE-priserna höjs med 3,5 % enligt SKR:s prisuppräkning för 2024 och kommer att motsvara 
Uppsalas priser under förutsättning att Uppsala kommun höjer priserna med 3,5 %. 

Underlag för beslut: 
Tjänsteskrivelse 2023-10-23 
Bilaga 1 Prislista Sjögrenska gymnasiet 2024 
Bilaga 2 IKE Sjögrenska gymnasiet 2024 
 

Beslutet ska skickas till 
Akten 
 
  



 
 

 

 Utbildningsnämnden  
 

PROTOKOLL 7 (14)  

Sammanträdesdatum  

2023-11-28  
 

 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
 

§ 67   Dnr: UN-2023/220 

Val av ledamot till arbetsgrupp för kommunens biblioteksplan  

Utbildningsnämndens beslut 

Utbildningsnämndens utser Oscar Hahne (KD) till ny representant för utbildningsnämnden i 
arbetsgrupp för framtagande av biblioteksplan 2024-2028. 

Propositionsordning 

Ordföranden genomför teknikkontroll. Därefter ställer ordföranden det utsända förslaget till 
beslut mot avslag och finner att nämnden bifaller förslaget. 

Sammanfattning av ärendet 

Enligt bibliotekslagen (SFS 2013:801) ska samtliga folkbibliotek ha antagna biblioteksplaner 
för sin verksamhet. Knivsta kommuns biblioteksplan gäller 2019-2023. En ny plan ska 
utarbetas för att ersätta denna. Kommunstyrelsen i Knivsta kommun har beslutat att erbjuda 
utbildningsnämnden att utse en representant till arbetsgruppen. Eftersom 
utbildningsnämndens tidigare representant har avslutat sitt uppdrag i nämnden ska en ny 
ledamot väljas som representant i arbetsgruppen för kommunens biblioteksplan.  

Underlag för beslut: 
Tjänsteutlåtande 2023-10-30 

Beslutet ska skickas till 
Akten 
KS 
 
  



 
 

 

 Utbildningsnämnden  
 

PROTOKOLL 8 (14)  

Sammanträdesdatum  

2023-11-28  
 

 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
 

§ 68   Dnr: UN-2023/219 

Revisionsrapport - Granskning av styrning av förskolan  

Utbildningsnämndens beslut 

1. Utbildningsnämnden godkänner utbildningskontorets kompletteringar och anser 
revisionsrapportens frågor besvarade. 

2. Utbildningsnämnden översänder tjänsteskrivelsen som svar till revisionen.  

Yrkanden 

Lisbeth Rye Danjelsen (KNU) yrkar på tillägg till förslag till beslut med en andra 
beslutsmening: ”Utbildningsnämnden översänder tjänsteskrivelsen som svar till revisionen”. 

Propositionsordning 

Ordföranden genomför teknikkontroll. Därefter ställer ordföranden det utsända förslaget till 
beslut, med Lisbeth Rye Danjelsens (KNU) tillägg, mot avslag och finner att nämnden bifaller 
förslaget. 

Sammanfattning av ärendet 

En granskning av styrningen av förskolan gjordes 2023. I revisionsrapporten önskades några 
förklaringar och kompletteringar. 

Underlag för beslut: 
Tjänsteutlåtande 2023-11-09 

Agata Viltelund, verksamhetschef förskola, och Ann Ohlsson Ax, administrativ chef, 
informerar.  

Beslutet ska skickas till 
Akten 
Revisorerna 
Kommunfullmäktige 
 
  



 
 

 

 Utbildningsnämnden  
 

PROTOKOLL 9 (14)  

Sammanträdesdatum  

2023-11-28  
 

 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
 

§ 69   Dnr: UN-2023/221 

Ledamotsinitiativ från Bengt-Ivar Fransson (M) - Sjögrenska gymnasiets framtid 

Utbildningsnämndens beslut 

Utbildningsnämnden bifaller ledamotsinitiativet och ger därmed utbildningsförvaltningen i 
uppdrag att så fort det är möjligt hitta nya lokaler för Sjögrenska gymnasiet samt ta fram en 
tidplan för en högskoleförberedande gymnasieskola i Knivsta. 

Yrkanden och röstförklaring 

Bengt-Ivar Fransson (M) yrkar bifall till utsänt förslag.  

Anna Koskela Lundén (L) avger röstförklaring (skriftlig röstförklaring, protokollsbilaga 3).  

Propositionsordning 

Ordföranden genomför teknikkontroll. Därefter ställer ordföranden det utsända förslaget till 
beslut mot avslag och finner att nämnden bifaller förslaget. 

Sammanfattning av ärendet 

Bengt-Ivar Fransson (M) väckte den 17 oktober ett ärende på utbildningsnämndens 
sammanträde. UN beslöt att lämna ärendet till utbildningschefen. 

Underlag för beslut: 
Tjänsteutlåtande 2023-11-07 
Tidsåtgång beslut till verklighet skola 
Utredning 2022-01-30  UN-2022/194 
Utredning 2015 06-30  UN-2015/59 

Tapio Liimatainen, utbildningschef, informerar.  

Beslutet ska skickas till 
Akten 
 
  



 
 

 

 Utbildningsnämnden  
 

PROTOKOLL 10 (14)  

Sammanträdesdatum  

2023-11-28  
 

 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
 

§ 70   Dnr: UN-2023/223 

Upphandling av lärplattform  

Utbildningsnämndens beslut 

Utbildningsnämnden beslutar att Knivsta kommun ska påbörja en upphandling av lärplattform 
för förskola/skola/gymnasium.  

Propositionsordning 

Ordföranden genomför teknikkontroll. Därefter ställer ordföranden det utsända förslaget till 
beslut mot avslag och finner att nämnden bifaller förslaget. 

Sammanfattning av ärendet 

Knivsta kommuns förskolor och grundskolor har sedan 2007 använt sig av Unikum som 
lärplattform och gymnasiet anslöt 2017. Den senaste upphandlingen ägde rum 2016 och 
skrevs på fem (5) år vilket innebär att avtalstiden löpte ut 2021 vilket har föranlett 
Utbildningskontoret att förlänga avtalet ett (1) år i taget i avvaktan på att ny upphandling kan 
genomföras samt att ett nytt avtal kan vara på plats.  

Preliminär avtalsstart beräknas till hösten 2024 med en avtalslängt på tre (3) år med option 
till ytterligare avtalsförlängningar, preliminärt i sex (6) till åtta (8) år.  

Underlag för beslut: 
Tjänsteutlåtande 2023-11-08 

Tapio Liimatainen, utbildningschef, informerar.  

Beslutet ska skickas till 
Akten 
Utbildningschef 
Områdeschef förskola 
Områdeschef skola  
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Sammanträdesdatum  

2023-11-28  
 

 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
 

§ 71   Dnr: UN-2023/226 

Minskade barngrupper i förskolan 

Utbildningsnämndens beslut 

Utbildningsnämnden fördelar satsningen på minskade barngrupper på de förskolor som har 
5,6 barn, eller fler, per årsarbetare utifrån SCBs statistik från 2022. Förskolorna får en 
summa utifrån antal registrerade barn på förskolan. 

Reservationer 

Bengt-Ivar Fransson (M), Arne Östman (S) och Anna Koskela-Lundén (L) reserverar sig mot 
förslaget. 

Yrkanden 

Bengt-Ivar Fransson (M) yrkar avslag till förslaget (skriftligt yrkande, protokollsbilaga 4).  

Oscar Hahne (KD) yrkar bifall till förslaget.  

Propositionsordning 

Ordföranden genomför teknikkontroll. Därefter ställer ordföranden det utsända förslaget till 
beslut mot avslag. Han frågar först om nämnden bifaller beslutet och sedan om nämnden 
avslår beslutet. Ordföranden finner att nämnden bifaller beslutet.  

Sammanfattning av ärendet 

Utbildningsnämnden har satt följande mål rörande barngruppernas storlek 2024:  

Personaltätheten i förskolan ska öka under mandatperioden och barngruppernas storlek ska 
successivt komma i nivå med Skolverkets riktlinjer. 

I budget 2024 har KF fördelat ca 1.5 mkr för att minska barngruppernas storlek. Vid 
fördelning av medlen har gränsen dragits vid 5,6 barn per årsmedarbetare. Gränsen är satt 
för att det ska bil en summa per förskola som faktiskt gör skillnad i bemanning för de aktuella 
förskolorna.  

Underlag för beslut: 
Tjänsteutlåtande 2023-11-09 

Agata Viltelund, verksamhetschef förskola, informerar.  

Beslutet ska skickas till 
Akten 
Kommunala förskolor och berörda fristående förskolor (via verksamhetschef för förskola) 
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§ 72   Dnr: UN-2023/128 
 

Motion 2023:09 från Lotta Wiström (L) - Stärk HBTQI-personers rättigheter i Knivsta 
kommun 

Förslag till beslut 

Utbildningsnämnden överlämnar yttrande daterat 2023-11-09 till kommunfullmäktige. 

Propositionsordning 

Ordföranden genomför teknikkontroll. Därefter ställer ordföranden det utsända förslaget till 
beslut mot avslag och finner att nämnden bifaller förslaget. 

Sammanfattning av ärendet 

Vid Kommunfullmäktiges sammanträde den 25 maj 2023 anmäldes motionen Stärk hbtqi-
personers rättigheter i Knivsta kommun. Kommunfullmäktige beslutade att remittera 

motionen för yttrande till både socialnämnden och utbildningsnämnden då det rör båda 

nämnderna. I motionen yrkar Liberalerna i Knivsta kommun att Kommunfullmäktige beslutar: 

 att sexuell laggning respektive könsidentitet och konstuttryck inkluderas i relevanta 
styr- och plandokument. 

 att säkerställa att bemötande av och service till hbtqi-personer förbättras inom all 
kommunal verksamhet. 

 att kommunernas socialtjänst har beredskap att erbjuda hbtqi-personer, oavsett kön 
och könsidentitet, som utsatts för våld eller hot om våld av närstående skyddat 
boende i enlighet med vad lagen kräver. 

 att kommunerna medverkar till att fler särskilda verksamheter för hbtqi-ungdomar och 
äldre hbtqi-personer blir verklighet. 

Bakgrund 

Utbildningsnämnden delar motionärernas uppfattning om att respekt för alla människors lika 
värde är av yttersta vikt. Inom ramen för förskolan och skolans arbete utifrån skollagen, 
barnkonventionen och enheternas likabehandlingsarbete sker ett kontinuerligt arbete med att 
förebygga diskriminering och kränkande behandling av alla slag. Utbildningsnämnden anser 

att arbetet hanteras inom ramen för ovanstående likabehandlingsplan och nedanstående 

insatser som redan genomförs återkommande inom Utbildningsnämndens verksamheter. 

Inom utbildningskontorets verksamhet finns dessa kompetenser och insatser för målgruppen: 

 Elevhälsans personal har god kompetens kring HBTQ 

 Elevhälsan har under året utbildats i Sexualitet och samtycke. 

 Elevhälsan har god kännedom om relevanta avdelningar för målgruppen inom Region 
Uppsala. 

 Vid pubertetsundervisning i åk 5 berörs området och det finns utrymme för frågor och 
stöd. 

 Vid hälsobesök hos skolsköterska i åk 7 lyfts frågan och då kan elever få stöd. 



 
 

 

 Utbildningsnämnden  
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Sammanträdesdatum  

2023-11-28  
 

 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
 

 Ungdomar från våra skolor kan delta i bibliotekets HBTQ aktiviteter 

 Elever i åk 2 på Sjögrenska får varje år besök av RFSU 

 Hälsoäventyrets tema för åk 9 är Kärlek och sexualitet 

 Våra skolor har ett samarbete med Ungdomsmottagningen 

 Våra skolor arbetar med normkritik och olikheter på flera olika sätt. 

Ekonomisk konsekvensanalys 

Beslutet genererar inga ekonomiska konsekvenser. 

Barnkonsekvensanalys 

Barnkonsekvensanalysen är ej gjord än. 

Underlag för beslut 

Tjänsteutlåtande 2023-11-09 
Förslag till yttrande: Yttrande från utbildningsnämnden – Motion 2023:09 från Lotta Wiström 
(L) - Stärk HBTQI-personers rättigheter i Knivsta kommun (KS-2023/308) 
Motion 2023:09 ”Stärk HBTQI-personers rättigheter i Knivsta kommun (KS-2023/308) 

Anna-Lena Persbacke, enhetschef elevhälsan, informerar.  

Beslutet ska skickas till 

Akten 
Kommunfullmäktige 
 
 
 
 
Tapio Liimatainen, utbildningschef  



 
 

 

 Utbildningsnämnden  
 

PROTOKOLL 14 (14)  

Sammanträdesdatum  

2023-11-28  
 

 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
 

§ 73 

Anmälan av delegationsbeslut 

Följande beslut är anmälda till utbildningsnämnden:  

- Skolvalsbeslut 2023-09-20 – 2023-10-29 
 
 
 
 

 
§ 74 

Övriga anmälningsärenden 

Initiativärendet ” Undersök möjligheterna att flytta komvuxutbildningar till Knivsta kommun” 
från Anna Koskela-Lundén (L) anmäls till nämnden (protokollsbilaga 5).  

- Lista över delegationsbeslut 2023-10-01 – 2023-11-20  

- Skolskjutsbeslut 2023-10-01 – 2023-11-20 



Reservation ärende 65, UN möte 28 november 2023 

Socialdemokraterna reserverar sig mot beslutet att ”Utbildningsnämnden fastställer 

ersättning för Sjögrenska gymnasiet 2024 enligt bilaga 1 samt interkommunal ersättning 

(IKE) för Sjögrenska gymnasiet 2024 enligt bilaga 2.” 

Vår bedömning är att den föreslagna minskningen av ersättning har negativa effekter på 

verksamhet för elever och lärare, och försämrar förtroendet mellan kommunen som 

huvudman och både lärare och elever vid Sjögrenska gymnasiet.  

I enlighet med budget från Socialdemokraterna bör Sjögrenska gymnasiet få en ersättning 

som inte leder till sänkt elevpeng. Sjögrenska gymnsiets elever är till viss del en särskilt 

utsatt grupp och bör även på den grunden prioriteras istället för att erhålla minskat bidrag. 

Givet den måttliga andel av UNs verksamhet som Sjögrenska gymnasiet utgör skulle detta 

mål kunna nås utan större negativ inverkan på andra aktiviteter. 

Arne Östman (S), ledamot Utbildningsnämnden 

Protokollsbilaga 1



2023-11-28 

Ändringsyrkande ärende 65  – Utbildningsnämndens sammanträde 2023-11-28 

Mer resurser till Sjögrenska gymnasiet 

I nuvarande förslag till Verksamhetsplan 2024 så sker en uppräkning till grundskola och förskola om 

3,6% vilket är i paritet med det SKR anger för att behålla verksamheterna på en bibehållen nivå. 

Samma görs inte för, till exempel Sjögrenska gymnasiet, som får en uppräkning på 2,0%, till detta ska 

läggas att Sjögrenska gymnasiet har stora utmaningar med elevantal på grund av sina nuvarande 

lokaler. 

Vårt interna gymnasium är en i sammanhanget liten verksamhet, med en föreslagen budget på 7,5 

mkr, så endast ett litet tillskott från Grundskola (445 mkr) och Förskola (205 mkr) kan göra mycket 

gott för Sjögrenska gymansiet, som annars står inför mycket tuffa besparingar, då en hel del fasta 

kostnader finns kvar även när elevantalet sjunker. 

Jag föreslår i mitt ändringsyrkande till befintligt förslag att Utbildningsnämnden fattar beslut om: 

1. Att flytta 700 000 kr från Grundskola till Intern gymnasium och,

2. att flytta 300 000 kr från Förskola till Internt gymnasium, samt

3. att räkna om styrkort för Förskola och Grundskola i enlighet med detta.

Bengt-Ivar Fransson (M) 

2:e vice ordförande UN 

Protokollsbilaga 2



Röstförklaring UN-2023/226 

Vi välkomnar naturligtvis förslaget som presenterades på nämnden som innebär att man 

marginellt ökar personaltätheten. Liberalerna anser att det är viktig att ta ett helhetsgrepp 

gällande satsningen på mindre barngruppen. På frågan om det inte behövdes ytterligare 

utrymme för att möjliggöra fler och mindre grupper svarade man att det i dagsläget inte är 

aktuellt. Däremot ansåg man att det finns möjlighet att ta in fler barn i befintliga lokaler. Det 

anser vi vara en sämre lösning. När man gör satsningar bör dessa vara långsiktiga och 

inbegripa även finansiering av lokalfrågan. 

2023-11-30 

Anna Koskela-Lundén 

Liberalerna Knivsta kommun 
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Avslagsyrkande ärende UN2023/226 

Att mäta barngruppers storlek är ett trubbigt instrument för att avgöra en förskolas kvalitet, då 
det är många andra faktorer som är viktigare.  

Jag medger att förvaltningen förslag till användning av föreslagna medel är de bästa i den 
givna situationen, men att de istället borde användas till att ta första steget till att barn som 
har småsyskon hemma, och barn till arbetssökande får vara 20 timmar istället för 15 timmar i 
våra fina verksamheter. Helt i enlighet med Moderaternas budgetmotion i KF. 

Med vänlig hälsning 
Bengt-Ivar Fransson (M) 
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Initiativärende Liberalerna 

Undersök möjligheterna att flytta komvuxutbildningar till Knivsta kommun. 

I Knivsta Kommun Komvux utbildningar där man efter pandemins sett ett ökat behov. I dagsläget 

finns det ett avtal med Hermods som bedriver undervisning i Uppsala kommun, mestadels på distans. 

Det fleråriga avtalet löpte ut vilket resulterat i att avtalet upphandlas årsvis löpande.  

För varje kurs betalar kommunen en fast avgift per elev. Utöver det erbjuder Knivsta kommun Sfi 

dagtid, lektionerna pågår måndag-fredag, antingen förmiddag eller eftermiddag beroende på 

grupp/klass. Det finns även distanskurser helt online via extern skola, för att delta i distanskurser 

behöver man ha ett arbetsgivarintyg som visar att eleven inte kan delta i undervisning dagtid.  Om 

eleven har arbete dagtid och önskar lärarledd klassrums-undervisning på kväll eller helg kan de 

ansöka till annan kommun. 

I ekonomiskt kärva tider tycker vi liberaler att det är klokt det genomförs en kartläggning av hela 

verksamheten för att undersöka om det är ekonomiskt möjligt att erbjuda samma utbildning inom 

kommunen då vi har fått tillgång till lokaler efter att råd och stöd flyttat till kommunhuset. 

 Vi liberaler önskar: 

- att det genomförs en kartläggning av antal elever som läst på Komvux på distans årsvis samt

hur många det är som avslutat sina kurser och fått betyg samt kostnad för detta.

- att detsamma görs för Sfi som bedrivs i annan kommun

- att kontakt tas med Komvux i Knivsta kommun för att undersöka om det finns

personalkapacitet i kommunen för att bedriva motsvarande verksamhet.

- att det tas fram en kostnadsjämförelse mellan upphandlad samt utbildning utförd i egen regi.

- att återrapportera i ärendet till utbildningsnämndens sammanträde i januari 2024.

Anna Koskela-Lundén 

Liberalerna Knivsta 

2023-11-28 
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